
 

Protokoll styrelsemöte Ardre Sockenförening 29 November - 15 December 2020 

Digitalt via mail och sms kontakt. 

 

Närvarande:  

Frank Gubert, Simon Hägg, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-Olof Hasselborn, Lars 

Olsson, Karin Pettersson. 

 

Särskilt inbjuden att yttra sig i ärendet:  

Ove Andersson 

 

 

Detta digitala styrelsemöte utfördes efter att vi fått önskemål om att komma igång 

med Basturenoveringen i egen regi med ideellt arbete. 

 

Christer Björn och Kaj-Inge Nilsson har kommit med en skrivelse om deras 

uppskattning av kostnad för att renovera själva basturummet. 

Sedan har vi i styrelsen justerat deras förslag (se sida 2 - bilaga till detta protokoll). 

 

 

Vi i styrelsen har enats om att bevilja en totalsumma på 35 000 kr till ”Bastugruppen” 

och att Christer Björn och Kaj-Inge Nilsson får lov att ”hålla i” Basturenoveringen, 

etapp 1 (själva basturummet, EJ övriga rum i byggnaden). 

 

Styrelsen förbehåller sig rätt att godkänna val av de lite dyrare produkterna innan 

dessa beställs,  

så som: 

 Bastuaggregatet 

 Bastudörren i glas 

 

Samt att godkänna planritningen, hur de nya bastulavarna utformas i rummet och var 

det nya eldrivna bastuaggregatet ska placeras. 

 

 

Ardre 2020-12-15 

 

 

_______________________  ______________________        

Frank Gubert ordf.  Simon Hägg sekr.   

 



 

 


